

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 14. nov. 2023
Tid: 16:15 – 18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede: Håkon Wraa Måge
Thomas B. E. Gundersen
Marina Johansen
Mathias Lind Høyning
Peder Reitbakken
Gard Møller-Johansen
Nora L. L. H. Auberg

Fravær: Robert Granlund

H23/077 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- **Håkon:** Utvalgssekretær skrev feil navn på et utvalgsmedlem igjen i forrige referat.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/078 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Har vært i møte med offads PU-leder
- Har sammen med Thomas vært i møte med studiekoordinator.
- Har skrevet forslag til mandat for studieturkomité og vitebok.

DMS v/ Peder

- Det går bra med DMS-foreningene.
- Egen sak om ZP.
- ALU har hatt møte og bedriftsbesøk.

Sekretariat v/ Håkon

- Intet å orientere.

Økonomi v/ Thomas

- Har vært i møte med studiekonsulent.
- Har slutført budsjett for aktualitetssymposiet.



Kommunikasjon v/ Marina

- Modererer de sosiale mediene FU disponerer.
- Har laget innlegg om studieturkomité.

Arrangementer v/ Nora

- Intet å orientere.

Arrangementer v/ Peder

- Intet å orientere.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Fikk ikke deltatt på forrige SVSU-møte.
- Det er en sak i SVSU om opptak av forelesninger som muligens inkluderer studentparlamentet.

Instituttstyret v/ Robert

- Ikke til stede.

Programrådet v/ Nora

- Det har ikke vært programrådsmøte siden sist.

H23/079 Økonomien til Fagutvalget ved Thomas

Thomas redegjør:

- Har hatt møte med studiekoordinator for statsvitenskap om økonomien til Fagutvalget.
 - Midlene til aktualitetssymposiet er øremerket fra instituttet.
 - Midlene til studietur er ikke øremerket fra instituttet.
 - Instituttet dekker studiestart uten å redusere vår driftsstøtte.
 - Tidligere frigjorte midler disponerer vi over selv.
 - Besluttet fast møte i januar for å se over regnskap og søke om driftsstøtte for neste år.
 - Fremover trengs bare ett bilagskjema når man skriver utlegg.
- **Mathias:** Foreslår at vi på slutten av semesteret ser om vi kan bruke deler av de frie midler på et prosjekt eller investering som kommer studentene til gode.

H23/080 Bruk av kontoret

Mathias redegjør:

- Har hatt møte med leder av offads PU.
- Kontoret skal i utgangspunktet kun brukes til FU-arbeid og FU-møter, men rommet også kan brukes til stille studiearbeid for de med tilgang til rommet.
- Det er også avtalt at offad ikke bruker "vår" side av rommet siden vi trenger tilgang til PCen vår.
- Det skal opprettes felles kalender for 214 for møter, kakedag o.l.
- Økonomiansvarlig og kommunikasjonsansvarlig har førsteprioritet over FU-PCen.



H23/081 Videre evaluering av aktualitetssymposiet

Mathias redegjør:

- Om noen har evaluering av aktualitetssymposiet de ikke fikk tatt opp i forrige møte kan det tas opp nå.
- Forrige gang ble det foreslått å sette tentative temaer og innspill til neste semesters aktualitetssymposium.
- **Marina:** Foreslår å ha et offisielt valg av aktualitetssymposiet på allmøte.
 - **Thomas:** Foreslår heller å velge internt.
 - **Håkon:** Vi kan presentere det som et verv vi skal ha på allmøte.

H23/082 Allmøte

Mathias redegjør:

- Vi vet enda ikke nøyaktig når studiestart skal være og har derfor ikke satt dato for allmøte. Blir sannsynlig i månedsskiftet januar/februar.
- Bør få inn eksterne til å være ordstyrer og referent.
- Hadde vært fint å få hilsen fra instituttet på allmøte.
- Bør også se på ansvarsfordeling.
- **Gard:** På møte med instituttet ble det foreslått endring i valgperioder.
 - **Håkon:** Ser ikke behov for å endre vedtektene med tanke på hvor lenge man sitter som FU-representant. Man bør fortsatt velges inn for et semester.
- **Thomas:** Allmøte bør være så tidlig som mulig. Vi må også se på rekruttering til allmøte.
- **Marina:** Kan se på dato for allmøte ved neste FU-møte.
- **Nora:** Ønsker promo for allmøte, og at det er tydelig hva man stiller til.
- **Peder:** Foreslår å snakke om allmøte på første forelesning i STV1020.
- **Marina:** Vi har ikke så mange kommunikasjonskanaler annet enn å komme på forelesninger og snakke med de vi kjenner.
 - **Thomas:** Ønsker også at vi skal bruke stand og skjermer tidlig i semesteret.

H23/083 Støtte til ZP

Thomas redegjør:

- Vi har fått mer informasjon fra ZP. Vi har nok egenandel til å støtte ZP med 12 000,-.
- **Marina:** Foreslår at man ikke setter av 800,- kr til lanseringsfest, men heller ha lansering i kafétid på U1.
- **Peder:** Foreslår å sette av 800,- kr til lanseringsfest.
- **Mathias:** Man kunne eventuelt "hente" inn litt av støtten som avskrivninger senere.
 - **Thomas:** Tenker ikke at dette er hensiktsmessig.
- **Marina:** Ønsker at Fagutvalget tar ansvar for at søknad til Kulturstyret sendes tidlig.
- **Thomas:** Foreslår å budsjettere slik at ZP får printet opp et minimumsopplag av magasiner både høst og vår.
- **Mathias:** Foreslår at de kan få støtten de nå har søkt om. Likevel må dette være et engangstilfelle. ZP må søke støtte tidligere. Meldes opp som vedtakssak til neste gang.
- **Thomas:** Foreslår at vi gir støtte minus det de har i budsjett.



H23/084 DMS-fest

Mathias redegjør:

- Vi har vedtatt i handlingsplanen at vi skal arrangere DMS-fest en gang i semesteret.
- **Håkon:** Foreslår 15. desember som tentativ dato.
 - **Thomas:** Foreslår å ha det i januar.
 - **Mathias:** Ser på dato senere, sender doodle etter møte. Prioriterer torsdager og fredager i desember, ser på andre dager ved behov.

H23/085 Mandat til studieturkomité

Mathias redegjør:

- Har skrevet utkast til mandat til studieturkomité. Foreslår at denne vedtas slik skrevet i sakspapirene.
- **Marina:** Foreslår å endre mandatet slik at det er stor forbokstav alle steder fagutvalget er nevnt.

Forslaget vedtas med endring ved akklamasjon.

H23/086-A Eventuelt (Invitasjon til høringsmøte)

Mathias redegjør:

- Vi har fått invitasjon til høringsmøte om budsjett og årsplan for institutt for statsvitenskap. Dette er åpent for alle utvalgsmedlemmer. anbefaler å komme på dette.

H23/086-B Eventuelt (Tema til aktualitetssymposiet V24)

Peder redegjør:

- Foreslår at vi diskuterer et tentativt tema og tidspunkt for aktualitetssymposiet V24 på neste møte.

Dette meldes opp som sak til 12. utvalgsmøte 22. november.

H23/086-C Eventuelt (Kakedag)

Marina redegjør:

- Ønsker vi å ha en kakedag til i desember?
- **Mathias:** Foreslår siste kakedag den 6. desember.
 - **Peder:** Foreslår julekaker.
 - **Thomas:** Foreslår heller lussekatter. Skal undersøke om vi har budsjett til det.

Møtet er hevet 17:44.

Med vennlig hilsen,

Mathias Lind Høyning
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

